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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw. 

De PvdA fractie heeft vragen ingediend over de begeleiding van jongeren 
naar werk. In deze brief beantwoorden we deze vragen. 

/. Kent u hel bericht 'EU-subsidie voor kwetsbare leerlingen vroegtijdig 
leeg'? 
https://www.trouw.nl/home/eu-subsidiepotje-voor-kwetshare-
leerl ingen-vroegtijdig-leeg-a 7673388/ 

Ja, dit bericht kennen wij. Het artikel gaat in op de subsidie uit het 
Europees Sociaal Fonds "Actieve Inclusie' waaruit onder andere 
scholen voor het praktijkonderwijs en het speciaal voortgezet 
onderwijs subsidie ontvangen. 

2. Kunt u aangeven of en zo ja hoeveel jongeren in onze gemeente en in 
onze arbeidsmarktregio niet meer naar werk begeleid worden door 
het wegvallen van deze zogenaamde Europees Sociaal Fonds -gelden 
(ESF)? 

In de ESF tranche 2014-2016 waren er in totaal 1610 leerlingen 
betrokken bij diverse activiteiten die scholen opgevoerd hebben bij 
ESF. Voor de tranche 2016-2017 waren dat er 2039. Voor de tranche 
2017-2018 is dit nog niet bekend. 

3. Kunt u aangeven hoeveel fte, in de vorm van jobcoaches en 
stagebegeleiders, verloren gaan door het wegvallen van deze 
middelen? 



Bladzijde 
f Gemeente 

yjroningen 

Het is niet bekend bij ons of en zo ja hoeveel fte er verloren zal gaan 
op de scholen door het wegvallen van deze middelen. De gevolgen 
van het wegvallen van de subsidie op het aantal fte's zal per school 
verschillen en is afhankelijk van wat zij opvoerden voor 
cofinanciering door ESF. 

4. Deelt u de mening van de PvdA dat kwetsbare jongeren niet de dupe 
moge worden van gekissebis over centen? Zo ja, wat gaat u doen om 
deze begeleiding te garanderen? Zo nee, waarom niet? 

Binnen de arbeidsmarktregio werken we onder andere samen met 
onderwijspartners als het gaat om de aansluiting Onderwijs-
Arbeidsmarkt. Dit gebeurt bijvoorbeeld binnen het meerjarig project 
'Sluitende aanpak werkzoekende jongeren'. Dit is het vervolg op het 
project Aanpak Jeugdwerkloosheid 2015-2017 (brief'Eindrapportage 
Aanpak Jeugdwerkloosheid 2015-2017, kenmerk 6557436). De 
afgelopen jaren is veel geïnvesteerd in de samenwerking met de PrO-
VSO scholen als het gaat om de begeleiding van jongeren op deze 
scholen naar werk. Dit heeft geresulteerd in de succesvolle aanpak van 
Route Arbeid waarover wij u informeerden in de brief 'Stand van 
zaken Aanpak Jeugdwerkloosheid (kenmerk 6209251). 

5. Kunt u een inschatting maken van de gevolgen voor de 
gemeente/provincie (X) door het wegvallen van deze begeleiding? 

Zoals ook uit de bovenstaande beantwoording blijkt, is dat voor ons 
niet mogelijk om te zeggen wat de precieze gevolgen zullen zijn. Op 
het moment dat er middelen wegvallen voor activiteiten waarmee 
jongeren op de scholen voorbereid worden op de arbeidsmarkt, 
hebben de scholen minder te besteden. Het is echter de vraag hoe zij 
dit ondervangen en dat zal per school verschillen. Dit hangt geheel af 
van welke activiteiten zij opvoerden voor ESF en hoe zij dit intern 
georganiseerd hebben. De verwachting is in ieder geval niet dat de 
scholen nu stoppen met het voorbereiden van jongeren op de 
arbeidsmarkt. Het kan wel zijn dat, naar wij hopen tijdelijk, de nadruk 
meer ligt op behouden wat er is dan op het ontwikkelen van nieuwe 
activiteiten. Dit blijkt ook uit navraag die wij gedaan hebben. 

6. Bent u met de PvdA van mening dat het zeer belangrijk is dat deze 
jongeren naar werk begeleid worden en niet langs de kant van de 
arbeidsmarkt komen te staan? 

Ja, dat zijn wij met u eens. 
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7. Is het college namens de gemeente Groningen bereid om via 
cofinanciering (opnieuw) bij te dragen aan de projecten voor 
werkbegele iding? 

Het ministerie van SZW heeft laten weten dat er gesproken wordt over 
een nieuwe ESF subsidieperiode vanaf 2021; deze plannen moeten 
echter nog concreet worden. Daarnaast kijkt het ministerie naar de 
mogelijkheden om met gelden die 'over zijn' het gat van de ESF te 
dichten. We kunnen op dit moment geen toezeggingen doen op het 
gebied van co-financiering, mede gezien het feit dat er een nieuwe 
collegeperiode aankomt. 

8. Bent u bereid om bij de staatssecretaris uw zorgen te uiten over het 
niet begeleiden van kwetsbare jongeren naar werk? Zo ja, wanneer 
bent u voornemens om dit te doen? Zo nee, waarom niet? 

Ja, dit is ook al gebeurd. In de regionale media (o.a. RTV Noord) is 
aandacht besteed aan het wegvallen van de ESF subsidie. Wethouder 
van der Schaaf heeft hierin aangegeven dat er stappen gezet zullen 
worden om vanuit de arbeidsmarktregio druk uit te oefenen op het 
kabinet. Dit is gebeurd. Daarnaast hebben ook Divosa en de VNG 
deze kwestie aangekaart bij het Rijk. Dit hebben zij namens alle 
gemeentelijke diensten gedaan. Op dit moment wachten wij verdere 
besluitvorming rondom een nieuwe ESF ronde en een eventuele 
overbrugging vanuit het Rijk af 

Wij gaan ervan uit dat u met deze beantwoording voldoende 
geïnformeerd bent. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de loco-burgemeester. 
Ton Schroor 

de loco-secretaris, 
Bert Popken 
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Aan: Het college van B&W van Groningen 

Betreft: begeleiding van jongeren naar werk 

Datum: [Klik hier en typ de datum] 
Geacht college, 

Geen netwerk waar je op terug kan vallen voor een baan; onzeker zijn over hoe jij mensen kan 
benaderen voor werk; in spanning of je direct werk kan vinden waarmee je de lopende rekeningen kan 
betalen. Veel jongeren in het praktijkonderwijs worstelen hier bijna dagelijks mee. Jobcoaches helpen 
dankzij een EU-bijdrage leerlingen met de begeleiding naar werk. Deze begeleiding is succesvol, maar 
dreigt nu te verdwijnen. 

Staatssecretaris Van Ark hanteert namelijk het principe van op = op. Helaas is er op korte termijn geen 
zicht op nieuwe middelen vanuit Europa, omdat de Europese begrotingsonderhandelingen vastzitten. 
De consequenties zijn niet mals: de komende drie jaar is er geen geld voor begeleiding, jobcoaches 
verliezen dan hun baan en kwetsbare jongeren krijgen mogelijk geen ondersteuning meer. Deze 
uitkomst zou voor de PvdA onacceptabel zijn. Wij willen dat deze jongeren niet tussen wal en schip 
belanden. Zij moeten zeker zijn van een goede start op de arbeidsmarkt! 

1. Kent u het bericht 'EU-subsidie voor kwetsbare leerlingen vroegtijdig leeg'? 
https://www.trouw.nl/home/eu-subsidiepotje-voor-kwetsbare-leerlingen-vroegtijdig-
Ieeg~a7673388/ 

2. Kunt u aangeven of en zo ja hoeveel jongeren in onze gemeente en in onze arbeidsmarktregio 
niet meer naar werk begeleid worden door het wegvallen van deze zogenaamde Europees 
Sociaal Fonds -gelden (ESF)? 

3. Kunt u aangeven hoeveel fte, in de vorm van jobcoaches en stagebegeleiders, verloren gaan 
door het wegvallen van deze middelen? 

4. Deelt u de mening van de PvdA dat kwetsbare jongeren niet de dupe moge worden van 
gekissebis over centen? Zo ja, wat gaat u doen om deze begeleiding te garanderen? Zo nee, 
waarom niet? 

5. Kunt u een inschatting maken van de gevolgen voor de gemeente/provincie (X) door het 
wegvallen van deze begeleiding? 

6. Bent u met de PvdA van mening dat het zeer belangrijk is dat deze jongeren naar werk 
begeleid worden en niet langs de kant van de arbeidsmarkt komen te staan? 

7. Is het college namens de gemeente Groningen bereid om via cofinanciering (opnieuw) bij te 
dragen aan de projecten voor werkbegeleiding? 

8. Bent u bereid om bij de staatssecretaris uw zorgen te uiten over het niet begeleiden van 
kwetsbare jongeren naar werk? Zo ja, wanneer bent u voornemens om dit te doen? Zo nee, 
waarom niet? 

Namens de fractie van de PvdA, 

G.E. Bloemhoff J.P. Loopstra 


